
С К О Р О С Т  
На добър час, ПГ по транспорт! 

Старт на учебната година! 

 Започва с вълнение и трепетно очакване.  За нас, чле-
новете на Ученическия съвет към ПГ по транспорт, това ще е 
година, изпълнена с предизвикателства и вълнуващи емоции. 
Очакват ни дни изпъстрени с различни събития и инициативи. 
Разбира се, че ще срещнем трудности и препятствия, но знаем, 
че те са неизбежна част от житейския ни път. Нашата цел е да 
превърнем минуса в плюс, да погледнем на трудностите като 
на опорна точка за нова възможност. А препятствието винаги 
носи в себе си потенциал за по-добро.  

 От името на всички ученици, членове на Ученическия 
съвет към ПГ по транспорт, ви пожелаваме успешна учебна 
година, здраве и високи резултати, с които всички заедно да 
се гордеем. Не забравяйте, че това което не можете да го пос-
тигнете днес, утре може да е факт! 
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Членове на Учени-
ческия съвет: 
 
VIIIА –  

VIIIБ –  

IXА – Саркис Ховсе-
пян, Никола Петров 

IXБ – Сечил Ахмед, 
Емилия Иванова 

XА – Божидара Геор-
гиева, Сара Ангело-
ва 

XБ – Даниел Вели-
ков, Калоян Йорда-
нов 

XIА – Сергей Илиев, 
Павел Парашкевов 

XIБ – Драгомир Узу-
нов, Иван Иванов 

XIIА – Павлин То-
доров, Даниел Енчев 

XIIБ – Свилен Хрис-
тов, Адриян Димит-
ров 



 

ГОСТ НА БРОЯ 
Румен Рашков — началник сервиз на Мото ПФОЕ — Русе 

- Господин Рашков, 
бихте ли разказали с 
няколко думи за себе 
си? 

 Роден съм в Пав-
ликени, Търновско.  
Пристигнах в Русе 
през 1962 година и 
съм изкарал почти це-
лия си живот тук. Же-
нен съм с две деца. 
Имам две прекрасни 
внучета. 

 

 - Кое училище сте 
завършили и какъв 
ученик сте бил? 

 Завършил съм 
Първа гимназия 
„Христо Ботев“ в град 
Русе. Не съм бил от-
личник, но имах мно-
го добър успех. След 
това ме приеха в Ру-
сенския университет, 
които тогава се нари-
чаше ВИММЕСС.      

Балът, с който ме 
приеха беше 29,90 
при максимален та-
къв 30. 

- Значи сте бил 
отличник? 

 Не може да се 
каже. Вървеше ми 
математиката. Бил 
съм на две матури 
— по химия и мате-
матика. 

 

- Вие сте един от 
ръководителите на 
Мото Пфое — Ру-
се. Как се чувства-
те в тази роля? 
Трудна ли е? 

 Всяко начало е 
трудно! Да си ръко-
водител не е лесна 
задача и пътят е 
труден. Започнал 
съм от нулата в ма-
газин за резервни 
части в Мототехни-
ката. Условията бя-
ха неподходящи. 
Постепенно се из-
дигнах в йерархия-
та до технически 
сътрудник, а през 
2002 година —
началник сервиз.  

 

 - Какви са най-
важните качества, 
които човек трябва 
да притежава, за 

да заеме позиция 
като вашата? 

 На първо мяс-
то отговорност. 
Много малко хора 
могат да носят от-
говорност. Всеки 
бяга от нея и се 
опитва да я прех-
върли на друг. Важ-
но е, да бъдеш то-
чен, прецизен, да 
няма субективизъм 
спрямо другите. То-
ва са основните не-
ща. Останалото се 
учи в процеса на 
работа. Това са ка-
чества, които човек 
трябва да притежава 
ако иска да успее. 

- Нашето училище 
има партньорски 
отношения по тази 
стажантска програ-
ма. Бихте ли ра-
ботили в бъдеще с 
ученик от нашето 
училище? 

 Разбира се, че 
бихме работили. 
Който желае винаги 
е добре дошъл да 
заповяда при нас. 
Не винаги има сво-
бодни работни мес-
тна, но човек като е 
качествен винаги 
може да се наложи. 
Ние в сервиза сме 
стигали до 9 
мехиници. Това бе-



ше през 2008 годи-
на. Най-силната ни 
година. След това 
дойде кризата и 
всичко започна да 
се смалява. В мо-
мента оптималният 
брой е 5 механици. 

 

- Кое е по-трудно 
— търговията с ав-
томобили или сер-
визирането? 

 Всичко е ед-
накво трудно! Неща-
та са навързани. Ако 
колегите не прода-
ват автомобили и 
сервизирането няма 
да върви. Зависими 
сме от търговията 
до определена сте-
пен. Преди години 
имахме изнесена 
диагностика в насе-
лените места с наш 
Шоурум. 

 

- Защо не се осъ-
ществяват сега та-
кива мероприятия? 

 Базата тук не е 
толкова голяма, за 
да се привличат по-

вече клиенти. Раз-
бира се, всичко е 
свързано с финанси. 

 

- Бихте ли подк-
репили Вашите 
деца, ако решат да 
се насочат към та-
зи професия? 

 Те са вече го-
леми и са се насо-
чили към друга 
сфера. Но, ако ре-
шат да се занимават  
с това, с радост бих 
им помогнал. Синът 
ми е  IT специа-
лист, а дъщеря ми 
се занимава с кли-
нични изследвания. 
Трябва да има хора 
навсякъде. 

 

- Какво ще поже-
лаете на момиче-
тата и момчетата, 
решили да поемат 
по Вашите стъпки, 
както и на тези, 
които в момента се 
обучават при Вас? 

 На първо мяс-
то им пожелавам 
здраве. Да имат же-

лание за каквото и 
да било, не само за 
нашата професия. 
Където и да отидат 
да имат желание. 
Да проявяват тър-
пение и разум в 
действията си. Да 
не мислят, че всич-
ко, което хвърчи 
може да се хване. 
Нормално е, човек 
като е младеж да си 
мисли, че така сто-
ят нещата. Оказва 
се, че в живота не-
щата са малко по-
различни. Нужен е 
и късмет. Трябва да 
има и малко къс-
мет. Без късмет не 
може! 

 

Благодарим на 
господин Рашков, 
че отдели от вре-
мето си! Пожела-
ваме му здраве и 
много успехи! 

Интервюто изготви: 

Павлин Тодоров—
12а клас—репортер 

Деница Монева —
12а клас—фотограф 

 



КАКВО СЕ СЛУЧИ ДОСЕГА? 

 През изминалата учебна година се включихме в редица дейнос-
ти, някои от които, провеждани за пръв път в гимназията. Поставихме 
си високи цели и с радост съобщаваме, че по-голяма част от тях са 
постигнати и успешно реализирани. В началото бяхме плахи, не смеех-
ме да изкажем идеите и желанията си. Проявявахме интерес към пове-
чето дейности, а за други се колебаехме и не поемахме инициативата. 
Подтиквани от председателя на ученическия съвет Павлин Тодоров от 
12а клас и г-жа Петя Атанасова с леки стъпки повечето от нас добихме 
самочувствие, стиковахме се като екип и създадохме нашата малка ор-
ганизация. Достигнахме до извода, че можем! Можем да научаваме но-
ви неща — стига да пожелаем, можем да се развиваме — стига да сме 
мотивирани, можем да успеем — нужно е само някой да ни подаде ръка 
и покаже верния път! А след това…..ние сме на ход! 

ПАВЛИН ТОДОРОВ XIIА 
Председател на Ученическия съвет 

в ПГ по транспорт 

 Като председател на Ученическия съвет към ПГ 
по транспорт, смело заявявам, че с екипа ни изминах-
ме път, изпълнен с трудности и предизвикателства. 
Освен тях, обаче по пътя срещнахме вълнуващи емо-
ции, хубави моменти и веселба! В какво се изразяват 
трудностите?!? Моля, опитайте се да съберете тий-
нейджъри след учебните часове в 14.30, а понякога и 

по-късно, на събрание. Убедете ги да участват всеки месец в различни ини-
циативи….и не само да участват, а и сами да предлагат идеи и да ги реали-
зират. Беше трудно, но са справихме. Успяхме да откликнем на всичките ни 
покани за работа по национални програми, работихме съвместно с много 
други ученически съвети в цялата страна. Постигнахме добра организация и 
днес искрено мога да заявя, че се гордея с момчетата и момичетата, членува-

щи в Ученическия съвет на 
ПГ по транспорт! Има още 
да се развиваме и синхрони-
зираме, но положихме ста-
билна основа, по която да 
изградим стълба към успе-
ха. За мен лично беше едно 
предизвикателство, но и ка-
то игра на тъмно. Пожела-
вам на всички учебната 
2023/2024 да е изпълнена с 
много емоции и радост! 

Успешна учебна година!  



8 Б КЛАС — ЧЕСТИТО!!! 

КЛАС НА ГОДИНАТА 
за учебната 2022/2023  

 В началото на учебната 2022/2023 година обя-
вихме състезанието „Клас на годината“. Целта на ини-
циативата е да се формира интерес към училищния 
живот, чрез създаване на атмосфера на съревнование, 
сплотяване на ученическите колективи, развитие и 
обогатяване на училищните традиции. Надпреварата 
между паралелките беше оспорвана. Колкото повече 
наближаваше краят на годината, толкова повече въл-
нението нарастваше. Учителите проведоха анонимно 
гласуване и на 30.06 се обяви победителят. Това е 8Б 
клас с класен ръководител инж. Боряна Нечкова. Купа 
и почетен плакет връчи Директорът на гимназията 
инж. Радосвета Жекова Специално благодарим на Сер-
гей Илиев от 11А клас, който изработи на 3d принтер 
почетния плакет.  

Инициативата „Клас на годината“ продължава и през учебната 
2023/2024 година! 



 

savet_uchenici@abv.bg 

 

☺ ☺ ☺ ЗАБАВНО ☺  ☺   ☺ 
 

Ученик получил двойка и баща му се кара: 
- На кого си се метнал? Колкото акъл има в тая 
маса /чука по масата/, толкова има и в твоята 
глава! 
- Тате, някой чука. Ще отворя. 
- Чакай, аз съм станал, аз ще отворя …  

• Учете си уроците, но не дръжте на оценките, те не определят съдбата на 
човек и често най-слабите ученици стават първи в живота.  

• Слушайте всички учители, но внимателно избирайте тези, които искате 
да следвате като пример.  

• Използвайте междучасията да тичате, да играете на воля и дори да за-
къснеете за час, няма страшно.  

• Четете много, книгите дават кръгозор, който не може да се замени с ни-
що друго.  

• Споделяйте всичко с родителите си, без изключение - важно е да знаят 
с кого дружите, кой ви нагрубява и кой ви подава ръка в нужда, кой ха-
ресвате и кой ви е подарил цвете без повод.  

• Стойте далеч от децата, които искат да ви забъркат в неприятности и да 
ви поведат за ръка към лекия живот без отговорности и напук на прави-
лата. Този път е грешен, опасен дори.  

• Събирайте се с хора, които се смеят силно, правят добрини, учат си 
уроците и градят живота си, изпълвайки го със смисъл.  

• Вземете най-доброто от училище и бъдете щастливи на всяка крачка.  

• На добър час!  
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